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Spørgsmål nr. 775 (Alm. del) fra Folketingets Udvalg for Udlændinge- 

og Integrationspolitik: 

 

”Ministeren bedes redegøre for, hvordan man er kommet frem 

til, at der i 2015 vil komme 7.500 asylansøgere til landet, når 

man i år forventer op mod 10.000 asylansøgere, herunder hvil-

ke tendenser der peger på, at der vil komme færre asylansøgere 

næste år?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet kan oplyse, at det er helt sædvanligt, at skønnet for antal-

let af asylansøgere, der indgår i finanslovsforslaget, fastlægges i foråret. 

 

Skønnet på ca. 7.500 asylansøgere i 2015, som fremgår af finanslovsfor-

slaget for 2015, blev således udarbejdet i foråret 2014, hvor antallet af 

asylansøgere, der var indrejst i Danmark i første kvartal udgjorde ca. 

1.500. 

 

Der henvises i øvrigt til besvarelse af spørgsmål nr. 705 (Alm. del) fra 

Folketingets Udvalg for Udlændinge- og Integrationspolitik, som blev be-

svaret den 29. august 2014. 

 


